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Dr. Schmitt Pál
az Országgyű lés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!
A Házszabály 91 .§-a alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani Dr. Réthelyi
Miklós, nemzeti erőforrás miniszter úrhoz

„Lesz-e több pénz az idős otthonoknak? ”
címmel.

Tisztelt Miniszter Úr !

A szociális szolgáltatások illetve szakellátások között az egyik leghangsúlyosabb az id ősek

bentlakásos intézményei, amelyek iránt nagy az igény . Tekintettel arra, hogy ez az ellátási form a

meglehetősen költséges és az időskorú igénylők között sok a kisjövedelmű , családi támogatás i
lehetőséggel nem rendelkez ő , így a finanszírozási kérdések, a szabályozási technikák folyamatosa n
reflektorfényben vannak.

A Fidesz ellenzékben a normatív támogatások újabb és újabb emelését kérte számon az előző
kormányon, ezért kérdés, hogy most amikor kormányra kerültek és dönthetnek a forráso k
elosztásáról, a szabályozási elemek kialakításáról, akkor mit tesznek .

A jelenleg tárgyalás alatt lévő, az egyes egészségügyi és szociális tárgyú törvénye k
módosításáról szóló T/577. számú törvényjavaslat alapján továbbra sem látható, hogy mi lesz
azokkal az ápolásra szoruló idős, emberekkel, akik arra várnak, hogy otthonba kerüljenek, de

férőhelyhiány illetve egyéb okokból hónapokat, éveket várnak, hogy megfelel ő ellátáshoz jussanak.

Valamint a Javaslat által továbbra sem lesz több pénz az id ősotthonokban élők ellátására.
Ezért kérdezem tisztelettel Miniszter Urat, hogy milyen lépéseket terveznek az id ősek

otthonaival kapcsolatban? Hogyan fogják a forrásokat növelni? Milyen szakmai szabályozóka t

fognak szándékoznak alkalmazni, hogyan fogják a területi kapacitásbeli egyenl őtlenségeket és az
önkormányzatok lés ellátottak jövedelemkülönbségeit kezelni ?

Tisztelettel várom válaszát!
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